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Plats och tid: Rådhussalen, Kulturhuset Glada Hudik, Hudiksvall kl 17.30–20.20

Förtroendevalda beslutande:
Sven Bergström (C), ordf § 
198-209 
Agneta Brendt (S), ordf § 
191-197, 2 v ordf § 198-209 
Christer Andersson (C) § 
191-197 
Bernt Jons (C) 
Stefan Bäckström (C) 
Annica Norman (C)  
Anne-Marie Eriksson (C) 
Lars-Olov Widell (C) 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Jörgen Bengtson (C) 
Matts Persson (C) 
Jonas Holm (M) 
Karl-Olof Tunelid (M) 
Birgitta Medin (M) 
Tommy Ljung (M) 
Håkan Rönström (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 

Arif Khalifa (M) 
Lena Frankenberg Glantz 
(M) 
Stefan Segerbrand (M) 
Göte Bohman (MP) 
Lone Klitten (MP) 
Göran Wiklund (MP) 
Elisabeth Gafvelin (MP) 
Kent Sjöberg (KD) 
Margareta Sidenvall (KD) 
Ann Berg (FP) 
Gunnel Nordin (FP) 
Sven-Åke Thoresen (S) 
Majvor Westberg Jönsson 
(S) 
Siw Karlsson (S) 
Uno Jonsson (S) 
Göran Thapper (S) 
Ingvar Persson (S) 
Anna-Carin Keisu (S) 

Mikael Löthstam (S) 
Bente Sandström (S) 
Olle Borgström (S) 
Gerd Olsson (S) 
Susanne Östh (S) 
Rolf Sundell (S) 
Lilian Holmgren (S) 
Lena Hallqvist (S) 
Martin Nyman (S) 
Maria Johansson (S) 
Daniel Pettersson (V) § 191-
193, 195-209 
Ulla Ohlsson (V) § 194 
Delshad Saleh (V) 
Elisabeth Swedman (V) 
Alf Norberg (V) 
Ronney Olsson (V)  
Bo Lindkvist (SD) 
Rose Nöjd (SD) 

 
Förtroendevalda ej beslutande:
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Mats Guldbrand (C) 
Anders Bengtsson (M) 

Agneta Palmqvist (M) 
Monica Stigås (KD) 
Mona Celander (S) 

Annika Huber (S) 
Olle Jonsson (V) 
Ulla Ohlsson (V)

 
Övriga deltagare: 
Adm chef Pia Embretsén, serviceföreståndare Anders Mellin samt Svågadalsnämndens ordf Anette
Svensson och platschef Fredrik Röjd 
 
Utses att justera: Lone Klitten och Elisabeth Swedman
 
Justeringens plats 
och tid: Kommunledningsförvaltningen, fredagen den 21 december kl 15.00

Underskrifter:  Paragrafer 191-209 

Sekreterare: Pia Embretsén 

Ordförande: Agneta Brendt § 191-197    Sven Bergström § 198-209 

Justerande: Lone Klitten Elisabeth Swedman 
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2012-12-21 2013-01-11

Förvaringsplats för protokollet 
Kommunledningsförvaltningen

Underskrift 

Pia Embretsén 
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§ 191  Redovisning av nämndverksamhet avseende 
Svågadalsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Svågadalsnämndens ordförande Anette Svensson (OP) och platschef Fredrik Röjd 
informerar kommunfullmäktige om nämndens verksamhet. Informationen omfattar 
organisation, arbetsuppgifter och utmaningar inom nämndens verksamhetsområden. 

Efter informationen ges möjlighet för ledamöterna att ställa frågor. 

Ordföranden tackar för informationen och överlämnar en blomma till nämnden för 
Svågagårdens hedervärda prestation att representera Sverige i tävlingen om titeln Bäst i 
Europa. Tävlingen genomfördes på initiativ av Europeiska socialfonden ESF, och 
syftade till att lyfta fram goda exempel på initiativ, verksamhet eller projekt som gynnar 
samverkan mellan generationsgränserna. Svågagården hamnade på en delad fjärdeplats. 

____ 
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§ 192 Allmänhetens frågestund och ledamöters korta frågor 

Ärendebeskrivning 
Eftersom ingen ur allmänheten och inte heller någon ledamot, önskar ställa någon 
fråga, förklarar ordföranden frågestunden för avslutad. 

____ 
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§ 193 Medborgarförslag 

Följande medborgarförslag väcktes vid sammanträdet: 

   Dnr 2012-502-035 

1. Medborgarförslag, från Anna Kamél, Hudiksvall, om rondellen vid Statoil. 
        

Kommunfullmäktige beslutar 
att medborgarförslaget får väckas och lämnas till tekniska nämnden för handläggning 
och beslut.  

______   
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§ 194 Ansökan från IF Team Hudik om avskrivning av lån 
samt önskan om projektbidrag 

Dnr 2012-405-045 

Ärendebeskrivning 
IF Team Hudiksvall har ansökt om avskrivning av det räntefria lån på 130 000 kronor 
som kommunen beviljade i beslut i slutet av februari innevarande år. Detta lån ska 
amorteras med en tiondel per år från och med december i år. Lånet skulle användas 
för att återbetala tidigare ackumulerade skulder. 

Föreningen har också sökt ett bidrag på 288 910 kronor för att öka sina insatser för att 
få med fler flickor med invandrarbakgrund i deras fotbollsförening. Medlen avser 
möjligheten att anställa en projektledare för detta arbete. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
För cirka ett halvt år sedan redovisade föreningen hur man med det räntefria lånet 
skulle lösa sina tidigare skulder. Genom den budget som fanns för innevarande år 
redovisades även ett prognostiserat/budgeterat överskott på 80 000 kronor för 2012, 
som skulle möjliggöra att det räntefria lånet redan under innevarande år skulle kunna 
börja amorteras. I lånehandlingen är första amortering på 13 000 kronor satt till senast 
30 december 2012.  

Det är inte rimligt att överge det ställningstagande som Kommunfullmäktige beslutade 
om tidigare i år. Men för att tillmötesgå föreningen är förslaget att villkoren skrivs om 
så att det 10 åriga lånet förlängs med ett år. Det innebär att första avbetalning kan 
skjutas upp till december 2013. 

Den ambition som finns redovisad som bakgrund för ansökan om projektbidrag är 
värdefull. Föreningar som arbetar med att hitta vägar för att nå personer med 
invandrarbakgrund och därmed bidra till integration är positivt. Kommunens ordinarie 
bidragssystem, med aktivitetsstöd, lokalbidrag, etc ger inte utrymme för att bifalla en 
ansökan som möjliggör stöd till anställningar för att driva projekt i föreningsregi. 
Relativt många föreningar skulle kunna åberopa en ny praxis för beviljande av 
föreningsbidrag om den möjligheten finns.  

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att IF Team Hudik´s ansökan om bidrag 
på 288 910 kronor avslås samt att tidigare beslutat 10 åriga räntefria lån förlängs med 
ett år och därmed första amortering med 13 000 till december 2013. 
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Allmänna utskottet har beslutat ge ekonomichef Staffan Lindvall i uppdrag, att 
tillsammans med social- och fritidsförvaltningen, kontakta Team Hudik för en 
genomgång av deras ekonomiska situation. Vidare har allmänna utskottet föreslagit att 
IF Team Hudik´s ansökan om bidrag på 288 910 kronor avslås och att tidigare beslutat 
10 åriga räntefria lån förlängs med ett år och därmed första amortering med 13 000 till 
december 2013. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde anmäler Daniel Pettersson (V) jäv och deltar inte 
vid handläggning av och beslut i ärendet. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att avslå IF Team Hudik´s ansökan om bidrag på 288 910 kronor. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att förlänga tidigare beslutat 10 åriga räntefria med ett år och därmed första amortering 
med 13 000 till december 2013. 

______   

Vid kommunfullmäktiges sammanträde anmäler Daniel Pettersson (V) jäv och deltar 
inte vid handläggning av och beslut i ärendet. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 195 Värdighetsgarantier  

Dnr 2012-201-003 

Ärendebeskrivning 
Den 1 januari 2011 infördes en bestämmelse i socialtjänstlagen (2001:453) om en 
nationell värdegrund för äldreomsorgen, ”Socialtjänstens omsorg om äldre ska inriktas 
på att äldre personer får leva ett värdigt liv och känna välbefinnande”. ”Socialnämnden 
ska verka för att äldre människor får möjlighet att leva och bo självständigt under 
trygga förhållanden och ha en aktiv och meningsfull tillvaro i gemenskap med andra”. 

Hudiksvalls kommun har under hösten 2011 mottagit 420 800 kronor i 
stimulansbidrag för att bekosta framtagande och implementering av garantierna.  Ett 
förslag till värdighetsgarantier har arbetats fram och presenterats. 

Garantierna omfattar, inflytande och delaktighet, kontaktmannaskap, social samvaro 
och aktiviteter, kost, utbildning, tjänstelegitimation och vård vid livets slut 

Pensionärsorganisationerna har fått möjlighet att yttra sig.  

Omsorgsnämnden beslutade, § 71/2012, att föreslå kommunfullmäktige att anta de 
föreslagna värdighetsgarantierna. Dessa värdighetsgarantier ersätter nuvarande 
omsorgsgarantier. 

Kommunstyrelsens allmänna utskott beslutade, § 150/2012, att återremittera ärendet 
till omsorgsnämnden för ytterligare beredning med motiveringen att man i 
värdighetsgarantierna ska ta större hänsyn till de enskildas individuella behov. 

Omsorgsförvaltningen har utarbetat ett förtydligande till förslaget. Där framgår hur 
arbetet med att ta fram dessa värdighetsgarantier har gått till och hur 
värdighetsgarantierna tar hänsyn till den enskilda individen. 

En ändring har gjorts under rubriken, Inflytande och delaktighet, andra meningen i 
andra stycket, ”Det gäller inte dig som endast har matdistribution och trygghetslarm” har tagits 
bort. Anledningen till att meningen tagits bort är att få samstämmighet med kraven i 
förfrågningsunderlaget i lag om valfrihet, LOV. 

Omsorgsnämnden har föreslagit att yttrandet godkänns, samt att godkänna 
förändringen av andra styckets andra mening i garantin, under rubriken, ”Inflytande 
och delaktighet”. 

Föreligger ett yttrande med förtydligande från omsorgsförvaltningen. 
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Allmänna utskottet har godkänt omsorgsförvaltningens yttrande som svar på remissen, 
samt föreslagit värdighetsgarantier för Hudiksvalls kommun antas, med förändringen 
av andra styckets andra mening, under rubriken ”Inflytande och delaktighet.” 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar omsorgschef Pia Andersson och 
utredare Siv Cavallin i ärendet. 

Bengt-Åke Nilsson (C) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anta värdighetsgarantier för Hudiksvalls kommun, med förändringen av andra 
styckets andra mening, under rubriken ”Inflytande och delaktighet”. 

______   

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Majvor Westberg-Jönsson (S) bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 196 Taxor för upplåtelse av offentlig plats och kommunal 
mark 2013 – 2015 

Dnr 2012-445-311 

Ärendebeskrivning 
Tekniska förvaltningen har på uppdrag av tekniska utskottet, §§45 och 67/2012, sett 
över de taxor och regler som gäller för upplåtelse av offentlig plats. 

Översynen har gjorts i den andan att förenkla språk och formuleringar, samt underlätta 
och sänka kostnaderna för icke kommersiella aktiviteter.  
Priserna för kommersiella inslag är höjda i de flesta fall genom avrundning. 
Exempelvis 5,19 kr till 6 kr, 254 kr till 300 kr, 6 246 kr till 7 000 kr. Detta för att i 
möjligaste mån kunna hålla icke kommersiella aktiviteter avgiftsfria. Avgifterna är å 
andra sidan fasta i tre år och kommer inte att indexuppräknas. 
En annan nyhet är att förvaltningen kommer att ställa krav på att näringsidkare 
uppvisar ett registerutdrag från Skatteverket som är högst 1 månad gammalt. I ett 
sådant framgår det bland annat om näringsidkaren är momsregistrerad, vilket 
förvaltningen har som krav för att nyttja kommunal mark i kommersiellt syfte. 

Föreligger ett förslag upprättat av tekniska förvaltningen. 

Tekniska nämnden har föreslagit kommunfullmäktige, att revidera regler och taxor för 
upplåtelse av offentlig plats och kommunal mark 2013-2015, enligt tekniska 
förvaltningens förslag. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt tekniska nämndens förslag samt föreslagit att taxorna 
är fasta under tre år (2013-2015) och ska därefter indexuppräknas. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar teknisk chef Jan Kroppegård i 
ärendet. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att revidera regler och taxor för upplåtelse av offentlig plats och kommunal mark 
2013-2015, enligt tekniska förvaltningens förslag. 

att taxorna är fasta under tre år (2013-2015) och ska därefter indexuppräknas.  



  

 Protokoll 13 (32)

Sammanträdesdatum 
2012-12-17 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Håkan Rönström (M) bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 197 Försäljning av kommunens skogsbestånd 

Dnr 2012-200-253 

Ärendebeskrivning 
Vid kommunstyrelsens behandling av budgeten för 2012 samt prognos 2013-2015,  
§ 264/2011, beslutades: 
att uppdra till tekniska nämnden att till kommunstyrelsen redovisa ett förslag till försäljning av 
kommunens skogsbestånd (någon avgränsad del) för att finansiera både upprustning och utbyggnad av 
kommunens förskolelokaler. 

Tekniska förvaltningen har gått igenom kommunens skogsbestånd och gjort en 
översiktlig värdering och prioritering av skogsmarken ur kommunalt perspektiv. 
Följande parametrar har bedömts: areal, rekreation, natur, exploatering bostäder, 
exploatering industri, skogsproduktion, strategiskt värde. Varje parameter har värderats 
i en skala 1-5 och med 5 som högst värde ur kommunalt perspektiv. Skogsområdena 
har erhållit totala värden mellan 9 och 26 och de med lägst värde bör således säljas 
först.  

Totalsumman blir vägledande för i vilken ordning skogsmarken kommer att säljas, 
men omprioritering och val av försäljningsobjekt beslutas efterhand med en 
bedömning av vad som är lämpligast vid försäljningstillfället. 

En försäljning av ca 500 ha/år 2012 respektive 2013 bedöms som lämplig riktpunkt 
med hänsyn till marknaden. 

En försäljning av 500 ha skogsmark med blandat skogsinnehåll skulle kunna inbringa 
cirka 15 miljoner kronor. 

En uppgradering av skogsbruksplanen för respektive försäljningsobjekt med en 
naturvärdesinventering som underlag för försäljningen bedöms som nödvändig. 

Eftersom skogsförsäljningen fortskrider så måste driftbudgeten för skogsdriften 
beaktas i budgetarbetet. 

Kommunstyrelsen har förslagit, § 156/2012, att uppdrag ges till tekniska nämnden att 
försälja del av kommunens skogsinnehav enligt de av tekniska förvaltningen 
upprättade förutsättningar och i huvudsak enligt prioriteringsordningen med ca 500 
ha/år, totalt max 1000 ha. 

Kommunfullmäktiges beslutade, § 110/2012, att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning för att utreda och belysa följande frågor: 
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1. Kommunens framtida och strategiska behov av skogsmark, för att kunna byta 
till sig mark för handel/industri eller för kommunens framtida egna 
utvecklings behov, ska utredas och belysas innan beslut fattas.  

2. De ekonomiska konsekvenserna för kommunen av en försäljning är inte 
redovisad mer än vad en eventuell försäljning skulle kunna inbringa. 

3. Konsekvenser på driftbudgeten för tekniska nämnden är inte belyst i 
underlaget. 

4. Att en principdiskussion ska föras om vad fullmäktige anser vara tätortsnära 
skogar.  

Tekniska nämnden överlämnade, § 140/2012, en utredning avseende svar på 
återremiss till kommunstyrelsen. 

Allmänna utskottet har förslagit att uppdrag ges till tekniska nämnden att försälja del 
av kommunens skogsinnehav enligt de av tekniska förvaltningen upprättade 
förutsättningar och i huvudsak enligt prioriteringsordningen med ca 500 ha/år, totalt 
max 1000 ha, samt att alla försäljningsärenden överskridande 1 miljon kronor ska 
avgöras av kommunfullmäktige. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar teknisk chef Jan Kroppegård i 
ärendet och presenterar tekniska förvaltningens utredning som svar på återremissen. 

Mikael Löthstam (S) yrkar i första hand att, innan beslut tas i frågan ska en 
principdiskussion i kommunfullmäktige genomföras, om hur tätortsnära skogar 
definieras kopplat till en översyn av översiktsplanen. Yrkar i andra hand avslag på 
allmänna utskottets förslag. 

Jan-Erik Jonsson (C), Kent Sjöberg (KD) Birgitta Medin (M)och Tommy Ljung (M) 
yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.     

Majvor Westberg-Jönsson (S) Olle Borgström (S) och Siw Karlsson (S) yrkar bifall till 
Mikael Löthstams förslag. 

Sammanträdet ajourneras i 5 minuter. Efter 5 minuters ajournering återupptas 
förhandlingarna. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till Mikael Löthstams 
förslag om en principdiskussion i kommunfullmäktige, och finner att 
kommunstyrelsen avslår detta, varvid votering begäres. 
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Voteringsproposition framställs och godkänns. Den röstar avslag på Mikael Löthstams 
förslag röstar JA, den som röstar bifall till förslaget röstar NEJ. Vinner NEJ har 
kommunstyrelsen bifallit Mikael Löthstams förslag. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomföres. 

Jonas Holm (M), Bengt-Åke Nilsson (C), Jan-Erik Jonsson (C), Tommy Ljung (M), 
Birgitta Medin (M), Ann Berg (FP), Kent Sjöberg (KD) och Kåge Wallner (MP) röstar 
JA. 

Mikael Löthstam (S), Lena Hallqvist (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson 
(S), Siw Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V) röstar NEJ. 

Kommunstyrelsen har således med 8 ja-röster mot 7 nej-röster beslutat avslå Mikael 
Löthstams förslag om en principdiskussion. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till allmänna utskottets 
förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta, varvid votering begäres.      

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den röstar bifall till allmänna 
utskottets förslag röstar JA, den som röstar avslag till förslaget röstar NEJ. Vinner 
NEJ har kommunstyrelsen avslagit allmänna utskottets förslag. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomföres. 

Jonas Holm (M), Bengt-Åke Nilsson (C), Jan-Erik Jonsson (C), Tommy Ljung (M), 
Birgitta Medin (M), Ann Berg (FP), Kent Sjöberg (KD) och Kåge Wallner (MP) röstar 
JA. 

Mikael Löthstam (S), Lena Hallqvist (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson 
(S), Siw Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V) röstar NEJ. 

Kommunstyrelsen har således med 8 ja-röster mot 7 nej-röster beslutat bifalla 
allmänna utskottets förslag.      
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar  

att uppdrag ges till tekniska nämnden att försälja del av kommunens skogsinnehav 
enligt de av tekniska förvaltningen upprättade förutsättningar och i huvudsak enligt 
prioriteringsordningen med ca 500 ha/år, totalt max 1000 ha, samt 

att alla försäljningsärenden överskridande 1 miljon kronor ska avgöras av 
kommunfullmäktige. 

Emot besluten och till förmån för Mikael Löthstams förslag reserverar sig Mikael 
Löthstam (S), Lena Hallqvist (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson (S), Siw 
Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V).        

______ 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S) att fullmäktige 
återremitterar förslaget om försäljning av skogsbestånd, samt att en aktualitetsprövning 
av översiktsplan ska ske mot bakgrund av de avsevärda förändringar förslaget innebär 
utifrån kommunens strategiska-, miljömässiga- och samhällsekonomiska perspektiv, 
samt förändringar utifrån ett medborgarintresse. 

Bilaga § 197a) 

Håkan Rönström (M), Jan-Erik Jonsson (C), Jonas Holm (M), Kent Sjöberg (KD) och 
Göte Bohman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Sven-Åke Thoresen (S), Daniel Pettersson (V), och Majvor Westberg-Jönsson (S) yrkar 
bifall till Mikael Löthstams förslag. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till Mikael Löthstams 
återremissyrkande, och finner att kommunfullmäktige avslår detta, varvid votering 
begäres. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den röstar avslag på Mikael Löthstams 
förslag röstar JA, den som röstar bifall till förslaget röstar NEJ. Vinner NEJ har 
kommunfullmäktige bifallit Mikael Löthstams återremissförslag. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomföres. 

Bilaga § 197 b) 
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Kommunfullmäktige har med 26 ja-röster mot 25 nej-röster beslutat avslå Mikael 
Löthstams återremissförslag. Ärendet ska således avgöras vid dagens sammanträde. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till kommunstyrelsens 
förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller detta. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att uppdrag ges till tekniska nämnden att försälja del av kommunens skogsinnehav 
enligt de av tekniska förvaltningen upprättade förutsättningar och i huvudsak enligt 
prioriteringsordningen med ca 500 ha/år, totalt max 1000 ha, samt 

att alla försäljningsärenden överskridande 1 miljon kronor ska avgöras av 
kommunfullmäktige. 

Emot beslutet reserverar sig Agneta Brendt (S), Sven-Åke Thoresen (S), Majvor 
Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson (S), Siw Karlsson (S), Göran Thapper (S), Ingvar 
Persson (S), Anna-Karin Keisu (S), Mikael Löthstam (S), Bente Sandström (S), Olle 
Borgström (S), Gerd Olsson (S), Susanne Östh (S), Rolf Sundell (S), Lilian Holmgren 
(S), Lena Hallqvist (S), Martin Nyman (S), Maria Johansson (S), Daniel Pettersson (V), 
Delshad Saleh (V), Elisabeth Swedman (V), Alf Norberg (V) och Ronney Olsson (V)           

______ 
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§ 198 Upplåningsramar och kommunal borgen 2013 

Dnr 2012-514-045 

Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges beslut 2006, § 75, om borgenspolicy fordras årsvis beslut 
om borgensnivåerna för varje kommunalt bolag. Vidare fordras ramar för kommunens 
egen nyupplåning och omsättning av lån. 

Ekonomiavdelningen har lämnat föreslag på upplåningsramar och kommunal borgen 
för 2013. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att under 2013 medge nyupplåning för Hudiksvalls kommun inom en ram på totalt 43 
mkr (varav va-renhållning 43 mkr) samt att omsättning av lån får ske inom en ram på 
52 mkr (varav va-renhållning 36 mkr) 

att under 2013 såsom för egen skuld ingå borgen för AB Hudiksvallsbostäder (556507-
8267) med 50 mkr gällande nyupplåning och med 300 mkr avseende omsättning av lån 

att under 2013 såsom för egen skuld ingå borgen för Fastighets AB Glysis (556197-
3669) med 17 mkr avseende omsättning av lån 

att under 2013 såsom för egen skuld ingå borgen för Forssågruppen AB (556241-
6494) med 10,2 mkr gällande nyupplåning och med 3 mkr avseende omsättning av lån, 
samt 

att under 2013 såsom för egen skuld ingå borgen för Glysisvallen AB (556315-5125) 
med 4 mkr avseende omsättning av lån.  

_____   

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 199 Medborgarförslag om camping nedanför 
Köpmanberget 

Dnr 2012-262-035 

Ärendebeskrivning 
Erling Rahm, Hudiksvall, har väckt ett medborgarförslag om att ordna en camping vid 
havet nedanför Köpmanberget. Tanken är att husbils- och husvagnsturism ska få en 
plats nära centrum och förslagsställaren har också sett att det redan finns ett spontant 
intresse för denna verksamhet på området.  

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Kommunen genomför för närvarande en fördjupning av översiktsplanen för östra 
delen av Hamnområdet. Arbetet inkluderar den utfyllda markytan vid havet nedanför 
Köpmanberget. Samrådet har redovisat två alternativ för lämplig markanvändning på 
platsen: Endera bygga bostäder eller rusta upp och behålla befintliga grönytor för 
utomhusaktiviteter i form av en park.  

Kommunledningsförvaltningen har uppfattat att det finns ett stort intresse både bland 
förtroendevalda och tjänstemän för bostäder på området nedanför Köpmanberget. 
Läget i söder, nära havet och närheten till centrum skapar goda förutsättningar för ett 
boende med hög kvalitet.  
Från tjänstemannahåll har det lyfts fram att det bör finnas möjlighet till bostäder med 
variation när det gäller höjd, typ och upplåtelseform, men tjänstemannaförslaget anser 
samtidigt att det bör vara en andra etapp då utbyggnaden av hamnområdet bör starta 
närmare centrum. Detta har dock ännu inte prövats politiskt och frågan är för 
närvarande under beredning inför utställningsskedet.  

Även om det skulle bli bostäder först i en andra etapp, vilket medför en längre tidsut-
sträckning innan planen förverkligas, vore det olämpligt att minska rådigheten genom 
att låsa markanvändningen för campingverksamhet.  

Till detta kommer att samrådsskedet inte indikerat att det skulle finnas ett tydligt in-
tresse för en campingplats på området. 

Oavsett om det blir bostäder eller en rekreations- och aktivitetspark nedanför Köp-
manberget kommer det att innebära att stadsdelen kommer att samla människor och 
fyllas med liv och rörelse, även utanför turistsäsong. Kommunledningsförvaltningen 
tolkar det så att förslagsställaren vill samma sak även om han önskar ett annat använd-
ningsområde.  
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Med det sagda har kommunledningsförvaltningen föreslagit att medborgarförslaget 
avslås. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå medborgarförslaget. 

______  

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 200 Medborgarförslag om att lyssna på kommun-
fullmäktiges sammanträden via radio 

Dnr 2011-220-035 

Ärendebeskrivning 
Sven-Olof Westin, Forsa, har väckt ett medborgarförslag som går ut på att förbättra 
närradions utsändningar av kommunfullmäktiges sammanträden så att de kan tas emot 
i hela kommunen. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Vid tiden för medborgarförslaget var det möjligt för medborgarna att ta del av kom-
munfullmäktiges sammanträden på två sätt, dels på plats och dels via ljudutsändningar 
vilket skedde endera via webb eller via närradio.  För webben gällde dessutom att 
sammanträdet kunde avlyssnas i efterhand där det skedde en viss redigering för att 
lyssnaren lättare skulle kunna orientera sig bland olika ärenden.  

Kommunen ger stöd till närradioföreningen som ansvarar för sändningarna via radio. I 
medborgarförslaget redovisas svårigheter att ta emot radiosändningar på platser 
utanför Hudiksvalls stad.  

Kommunledningsförvaltningen anser att det är angeläget att medborgarna kan följa 
kommunfullmäktiges överläggningar. Redan förra mandatperioden prövades frågan 
om att införa webbsändningar med bild. Detta skulle ge mervärden för den som följer 
ett sammanträde samtidigt som det också bilden kan kombineras med olika in-
formationsinslag, t ex lägga ut vem som talar och OH-bilder som visas på sammanträ-
det. Detta genomfördes dock aldrig med hänvisning till att kommunen såg svårigheter 
att motivera de ökade kostnaderna. 

Under 2012 har kommunen gått vidare med dessa tankar och sedan ett par samman-
träden tillbaka sker bildutsändningar via webben. Parallellt med detta sänds också 
sammanträdena i närradion. Målsättningen är att radiosändningarna ska fasas ut och 
kommunen väljer i stället modellen med webbsändningar inför framtiden.  

Sammantaget medför detta att kvaliteten, såsom den upplevs hos den som följer 
fullmäktiges sammanträden på distans, ökar i och med bildsändningarna. Däremot sker 
detta med hjälp av en annan teknik än vad förslagsställaren anger 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att medborgarförslaget anses vara 
besvarat. 
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Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att medborgarförslaget anses vara besvarat. 

______  

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 201 Medborgarförslag om busskort för elever under 16 år 
inom kulturskolan 

Dnr 2012-198-035 

Ärendebeskrivning 
Roger Linde, Delsbo, har väckt ett medborgarförslag med innebörden att kommunen 
ska ge möjlighet för elever under 16 år inom Kulturskolan att få ett gratis busskort för 
att ta sig till och från lektioner och repetitioner. Som bakgrund redovisar förslags-
ställaren kostnader för elever som tar sig med buss mellan Hudiksvall och Delsbo. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Medborgarförslaget väcktes i april. Då var det inte känt att kommunen senare under 
året skulle utöka satsningen på de avgiftsfria resorna med kollektivtrafiken till att 
omfatta även ungdomar i högstadiet, årskurs 7-9. Sedan förra året har ungdomarna 
upp till och med gymnasieåldern denna möjlighet. Ungdomarna kan åka när som helst 
utan avgift med kollektivtrafiken i hela Hudiksvalls kommun. 

I och med denna utökning av målgruppen torde behovet av busskort vara löst. Det är 
förvisso en möjlighet att ytterligare sänka åldersgränsen för när barn får möjlighet att 
åka utan avgift med bussar och tåg. I Söderhamns kommun har man valt att införa 
detta från 7 års ålder. Ett sådant beslut förutsätter dock att flera faktorer vägs in, t.ex. 
hur många som har skolkort på grund av långa avstånd till skolan, kostnader samt 
resmönster för berörd åldersgrupp. Ytterst är detta en politisk fråga och för närva-
rande är detta inte något som övervägs mer aktivt i kommunen. 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att medborgarförslaget ska anses vara 
besvarat. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Ann Berg (FP) beslutsformuleringen saka 
vara att den politiska ambitionen är att genomföra medborgarförslagets intentioner så 
snart ekonomin tillåter, samt att medborgarförslaget därmed anses besvarat. 

Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 

Jan-Erik Jonsson (C), Kent Sjöberg (KD)och Tommy Ljung (M) yrkar bifall till Ann 
Bergs förslag. 
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Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets förslag 
eller till Ann Bergs förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller Ann Bergs förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att den politiska ambitionen är att genomföra medborgarförslagets intentioner så snart 
ekonomin tillåter, samt  

att medborgarförslaget därmed anses besvarat. 

______   

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S) att 
medborgarförslaget endast ska anses vara besvarat. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Mikael Löthstams förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

Emot beslutet reserverar sig Agneta Brendt (S), Sven-Åke Thoresen (S), Majvor 
Westberg-Jönsson (S), Siw Karlsson (S), Göran Thapper (S), Ingvar Persson (S), Anna-
Karin Keisu (S), Mikael Löthstam (S), Bente Sandström (S), Olle Borgström (S), Gerd 
Olsson (S), Susanne Östh (S), Rolf Sundell (S), Lilian Holmgren (S), Lena Hallqvist (S), 
Martin Nyman (S), Maria Johansson (S), Daniel Pettersson (V), Delshad Saleh (V), 
Elisabeth Swedman (V), Alf Norberg (V) och Ronney Olsson (V)           

        

______   
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§ 202 Förslag till ny ersättare i styrelsen för Fiberstaden AB 
efter Annika Stenberg (opol) som har entledigats 

Dnr 2012-400-102 

Ärendebeskrivning 
Eftersom Annika Stenberg (opol) av kommunfullmäktige entledigats från uppdrag 
som ersättare i styrelsen för Fiberstaden AB har kommunfullmäktige att föreslå ny 
ersättare.  

Kommunfullmäktige beslutar 
att som ny ersättare i styrelsen för Fiberstaden AB föreslå 441228-8252 Bernt 
Magnusson (opol), Utnäs 114, 82065, Forsa 

____ 
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§ 203 Anhållan från Daniel Johnson (FP) om entledigande 
från uppdrag som ersättare i omsorgsnämnden 

Dnr 2012-513-102 

Ärendebeskrivning 
Daniel Johnson (FP) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Daniel Johnsons anhållan om entledigande från uppdrag som ersättare i 
omsorgsnämnden, samt  

att till ny ersättare utse 390707-7501 Birgitta Peräinen (FP), Idrottsvägen 18, 825 31 
Iggesund.  

____ 
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§ 204 Anhållan från Annica Norman (C) om entledigande 
från uppdrag som ledamot och tillika vice 
ordförande i social- och fritidsnämnden, samt val av 
ny ledamot och tillika v ordförande  

Dnr 2012-530-102 

Ärendebeskrivning 
Annica Norman (C) anhåller om entledigande från rubricerade uppdrag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Annica Normans anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot tillika 
vice ordförande i social- och fritidsnämnden, samt  

att till ny ledamot och tillika vice ordförande i social- och fritidsnämnden utse 520318-
8577 Gunnar Grenholm (C), Bro 214, 82494, Hudiksvall.  

____ 
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§ 205 Anhållan från Lillemor Ohlin (C) om entledigande från 
uppdrag som överförmyndare i Hudiksvalls kommun 
samt val av ny överförmyndare  

Dnr 2012-523-102 

Ärendebeskrivning 
Lillemor Ohlin (C) anhåller om entledigande från rubricerade uppdrag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Lillemor Ohlins anhållan om entledigande från uppdrag som 
överförmyndare i Hudiksvalls kommun, samt  

att till ny överförmyndare utse 580702-1687 Annica Norman (C), Lärkvägen 29,  
824 33 Hudiksvall.  

____ 
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§ 206 Anhållan från Caroline Schmidt (C) om partiellt 
entledigande från uppdrag som kommunalråd i 
Hudiksvalls kommun samt partiellt val av nytt 
kommunalråd  

Dnr 2012-524-102 

Ärendebeskrivning 
Caroline Schmidt (C) anhåller om entledigande på 50 % från uppdrag som 
kommunalråd på 90 % från 17 december 2012 till och med 27 maj 2013.  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde meddelar Stefan Bäckström (C) att han ej 
deltar i beslut i frågan. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Caroline Schmidts anhållan om entledigande på 50 % från uppdrag som 
kommunalråd på 90 % av heltid, från 17 december 2012 till och med 27 maj 2013, 
samt  

att till nytt kommunalråd på 50 % av 90 % av heltid, från 17 december 2012 till och 
med 27 maj 2013, utse 480628-7571 Jan-Erik Jonsson (C), Krusänga 110, 820 60 
Delsbo.  

____ 
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§ 207 Anmälan av delegationsbeslut 

Svågadalsnämnden 2012-11-26 
 
Tekniska nämnden 2012-11-19 

Lärande- och kulturnämnden 2012-11-22 

____  
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§ 208 Meddelande om väckta motioner 

Ärendebeskrivning 
Meddelas att följande motion väckts genom att den inlämnats till kommunlednings-
förvaltningen och till dagens sammanträde. 

  Dnr 2012-518-008 

1) Motion om att införa 10-10-10, Elisabeth Swedman (V). 
 
     
____  

 

 

 


